

For CEO

The 18th International exhibition for equipment and technologies for Oil and Gas Industries «NEFTEGAZ – 2018» will be held in Moscow from 16 to 19 April 2018. The exhibition has been held at Expocentre for 40 years (since 1978) and remains the hallmark of modern oil and gas industry. The exhibition keeps its authority in the government and expert community.

In 2017 586 exhibitors from 26 countries took part at the exhibition. 19 500 specialists in oil and gas industries and related industries could review the exhibition equipment and innovation development. The total exhibition space is more than 32 000 square metres.

The National Oil and Gas Forum will be held together with the exhibition, which gives a significant synergy effect, increasing their prestige and efficiency for the industry. I invite you to take part at the international exhibition Neftegaz-2018 and kindly request to include this event in the action plan of your organization in the next year.

Please, send information about your decision to organizers:
e-mail: Neftegaz@expocentr.ru; Tel +7 499 795 37 61;
website: www.neftegaz-expo.ru

Kirill Molodcov
Deputy Minister of Energy Russian Federation



**МИНИСТЕРСТВО ЭНЕРГЕТИКИ
РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ**
(МИНЭНЕРГО РОССИИ)

Руководителям организаций

(по списку)

ЗАМЕСТИТЕЛЬ МИНИСТРА

ул. Щепкина, д. 42, стр. 1, стр. 2,
г. Москва, ГСП - 6, 107996

Телефон (495) 631-98-58, факс (495) 631-83-64

E-mail: minenergo@minenergo.gov.ru

<http://www.minenergo.gov.ru>

30.10.2017 № КСМ - 12018/15

На № _____ от _____

О международной выставке «Нефтегаз-2018»

16-19 апреля 2018 г. в Москве состоится 18-я международная выставка «Нефтегаз-2018».

Выставка проводится в ЦВК «Экспоцентр» на протяжении 40 лет (с 1978 г.) и остается визиткой карточкой современной нефтегазовой отрасли, сохраняя свой авторитет в органах власти и экспертной среде.

В 2017 году на выставке было представлено 586 компаний из 26 стран мира. На общей площади свыше 32 000 кв.м с представленными в экспозиции образцами оборудования и инновационными разработками смогли ознакомиться 19500 специалистов нефтегазовой индустрии и смежных отраслей.

Совместно с выставкой проводится Национальный нефтегазовый форум, что дает значительный синергетический эффект, повышая их престижность и эффективность для отрасли.

Приглашаю Вас принять участие в международной выставке «Нефтегаз-2018» и прошу включить ее в план мероприятий Вашей организации на будущий год.

Информацию о принятых решениях прошу направить организатору: e-mail: nftegaz@expocentr.ru; тел. 8 (499) 795-37-61; сайт: www.nftegaz-expo.ru.

К.В. Молодцов